
Protokoll fört vid styrelsemöte i Cramérsällskapet 120309

Tid: kl. 13.00-14.10.

Deltagare: Aila Särkkä, Ann-Marie Flygare, Jan-Eric Englund, Martin Sköld (sekreterare), Mikael 
Möller, Rolf Larsson (ordförande). Icke närvarande: Jakob Bergman.

1. Mötets öppnande. Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla deltagare välkomna.
2. Hemsidan. Jan-Eric meddelar att främjandets avtal med Internetplatsen AB har upphört och 

att därför den gamla hemsidan bör försvinna inom kort.
3. Föreningens ekonomi. Det diskuteras om Cramérpristagarens resa till årsmötet skall belasta 

den donation sällskapet erhållit. 
4. Främjandets senaste styrelsemöte(n). Jan-Eric rapporterar om främjandets verksamheter.
5. Årsmötet 2012: Sällskapets verksamhetsberättelse diskuteras kort. Vidare noteras att kassör 

skall inkomma med en budget inför årsmötet och att de som innehar s.k. Cramérböcker tar 
med dessa till årsmötet.

6. Stadgefrågor: Det beslutas att gällande förslag på stadgar och donationsregler presenteras på 
årsmötet.

7. Motioner till årsmötet: Två inkomna motioner diskuterades kort.
8. Övriga frågor: Inga övriga frågor.
9. Mötets avslutande: Ordföranden avslutar mötet och tackar avgående ledamöter för deras 

arbete.

Martin Sköld Rolf Larsson
Sekreterare Ordförande


